
Referat fra generalforsamling i Kirksvej Grundejerforening og 
Vejlaug 

Lørdag den 16. marts 2024 kl. 14:00 i Fiskeriets Hus, Hvide Sande 
 

Valg af dirigent  

Morten Nielsen. 

Det blev konstateret at generalforsamlingen var lovligt indkaldt den 31. januar 2024 

Formandens beretning ved formand Morten Johannsen 

Se beretningen som bilag  

Formandens beretning godkendt af forsamlingen. 

Regnskaber: 

Revisor Leo Pedersen gennemgik regnskaberne for både Grundejerforening og Vejlaug. Begge 
regnskaber blev godkendt. 

Indkomne forslag 

4.a Forslag om etablering af legeplads ved Kirksvej 

FU har arbejdet med forslag Hl legeplads sammen med Esmark. Legepladser er meget dyre at 
etablere, og vi agter også at søge relevante fonde Hl det. FU ønsker Hlladelse Hl at få kr. 400.000-
500.000 sHllet Hl rådighed Hl etableringen. Der er posiHv opbakning fra de lokale erhvervsdrivende. 
Der skal foretages et årligt ePersyn af pladsen og redskaberne. Forsikring betales af 
grundejerforeningen. Det andrager mellem kr. 1.200 og 1.500 årligt. Redskaberne skal henvende 
sig både Hl små og større børn. Kommunen skal godkende projektet, og det kan muligvis stride 
mod fredninger o.lign. Forslaget vedtaget med 37 stemmer for – 2 imod – 1 stemte ikke. 

4.b Forslag om udvidelse af Naturrummet 

FU søger om kr. 100.000 Hl ”udsmykning” af udvidelsen af Naturrummet, f.eks. med ”skulpturer” af 
dyr, som findes i området. Svampene kunne trænge Hl at blive malet op, myrerne mangler følehorn 
– FU må i gang med en vedligeholdelse. 27 stemmer for - 10 stemmer imod – 3 stemte ikke.  

Bidrag Bl Vejlaug og budget Bl samme 

FU foreslår uændret bidrag kr. 445. DeWe blev godkendt, ligesom budgeWet blev vedtaget. 

KonBngent Bl Grundejerforeningen 

Vi foreslår uændret beløb – kr. 200. DeWe blev vedtaget. 

Valg af et medlem af FU: 



Lene Svinkløv har meldt sig som nyt medlem. Erik Borchert og Gudrun Arnborg genvalgt. 
 

Valg af revisor 

Leo Pedersen genvalgt 

Evt. 

Fællesskilt ved købmanden taget ned – kan det sæWes op igen? Parkering ved klitovergangene kan 
være problemaHsk. Midtvej har problemer med trafikken over bumpene, især Esmark-bilerne.  

Er der planer for bump på grusvejene? Nej, når der bliver høvlet veje, kan det ikke nyWe noget med 
bump. Evt. kan der sæWes hasHghedsskilte op?  

EPerårets arbejdsdag bliver fredag den 18. oktober 2024. Nærmere informaHon følger. 

Generalforsamlingen takkede Lisbeth Mortensen for hendes indsats i foreningen. 

For referat 

Lisbeth Mortensen 


